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Republika e Kosovës 

Republika Kosovo - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

 

 

VI. Saziv  

Komisija za budžet i finansije 

Sednica br. 25/18  

Priština,  24.05.2018, u  11:00 časova  

Zgrada Skupštine Kosova, sala  C-203  

 

    

Z A P I S N I K 

 

Na sednici su učestvovali: Lumir Abdixhiku, Safete Hadërgjonaj, Naser Osmani, Jelena Bontić , 

Mërgim Lushtaku, Ali Lajçi,  i Enver Hoti. 

  

Odsutan: Fikrim Damka, Dardan Molliqaj i Blerim Kuçi. 

 

Drugi učesnici:  Safet Hoxha – predsednik Regulatorne komisije javne nabavke   (dalje: RKJN), Ismet 

Abdullahu –ZKF OD RKJN, Emine Fazliu –  Nacionalna kancelarija revizije  (dalje:  NKR ), Ramadan 

Gashi –direktor od NKR, Agim Sheqiri - ZKF Razmatrajući organ javne nabavke    (dalje:ROJN), 

Blerim Dina –predsednik od RJON, Valon Kurtaj – direktor Akademije pravde  (dalje: AP), Faton 

Fetishi- od AP. 

 

Drugi učesnici: Amire Qamili- BIRN, Albulena Avdiu-novinarka Ekonomia Sot, Donika Osmani – 

novinarka -  Ekonomia Online , Rabije Hyseni-pripravnica iz Kancelarije za javne odnose i  Fitore 

Sopjani-  pripravnica iz kancelarije SP.  

 

Iz podržnog osoblja Komisije: Vilson Ukaj, Sabrije Iseini, Dashurije Canolli, Luljeta Krasniqi i Eliza  

Hyseni (pripravnica). 

 

Sednici je predsedavao: predsednik Komisije  – Lumir Abdixhiku  (dalje: predsednik).  

 

Dnevni red 

 
1. Usvajanje dnevnog reda;  

2. Usvajanje zapisnika sa sednice  Komisije od 08.05. 2018;  

3. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Regulativne Komisije javne nabavke za 2018. godinu;  

4. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Organa razmatranja javne nabavke za 2018. godinu; 

5. Razmatranje Godišnjeg  finansijskog izveštaja  Akademije pravde za 2017. godinu; 

6. Razmatranje Nacrta zakona br.06/L-009 o posredovanju i amandmana Funkcionalne 

komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitet Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije 

protiv korupcije;  

7. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-027 o rudnicima i mineralima  i amandmanima 

Funkcionalne komisije  za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i ruralni 

razvoj; 

8. Razno. 
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1. Usvajanje dnevnog  reda  

Predsednik  – je konstatovao da je dnevni red jednoglasno usvojen bez izmene. 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice  Komisije od 08.05. 2018 

Predsednik  - je konstatovao da je zapisnik od 08.05.2018, usvojen bez primedbi 

3. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Regulativne Komisije javne nabavke za 2018. godinu  

Predsednik -   reč je dao predsedniku borda da predstavlja Godišnjeg izveštaja RKJN-a. za 2018. god.  

Safet Hoxha -  izveštaj je dizajnirana na četiri dela,  a uvodni deo se odnosi sa misijom RKJN-a I njenom 

podelom, zatim opšti izveštaj koji sadrži  prikupljanje izveštavanja ugovorenih autoriteta, ovaj izveštaj je 
namenjen radu institucije i finansijski izveštaj uz preporuke. pregled RKJN-a  ima sledeću sadržinu, broj 
potpisanih ugovora za 2017. godinu je  10.214  javne potpisane ugovore, u upoređivanju sa 2016. god, 

je obeležio povećanje ugovora oko 200 ugovora, vrednosti  ugovora u 2017 je   354 miliona vladinih 

ugovora, dok  109 miliona su od javnih kompanija, 2 miliona su od NVO i drugih organizacija znači 

imamo ukupno  459.789.000 €. Izdvojili smo u  izveštaju isplate koje su  izvršene za autoput  Hani i 

Elezit-Priština jer nije ugovor iz prethodne godine ali isplata je izvršena za jedan raniji ugovor. Mi smo 

izvršili četverogodišnju analizu gde imamo povećanje za  4 miliona znači  77% ugovora su vladinih,   , 

22 % su javnih kompanija i na nivou Kosova ukupno su  163 €,  ugovoreni napori koji su operisali  

tokom 2017 a od kojih  nisu funkcionalne  pojedine  NVO koje su registrovane.  

Učestvovanje vrednosti potpisanih ugovora u domaćim bruto proizvodu je 7.35% ne računajući vrednost 

auto put, dok sa auto putem je  10.24%  GDP je potrošeno preko procedurama javne nabavke. Iz budžeta 

Kosova imamo   351 miliona, od prihoda imamo  97 miliona a u upoređivanju sa    2016 imamo 

povećanje od  17 miliona nabavke  sopstvenih prihoda  imamo isti kurs sa vladinim i donacije su iste 

znači, povećanje sopstvenih prihoda je negde oko 37. miliona ukupno.    

Takođe smo izdvojili vrednost  potpisanih ugovora na osnovu  strukture finansiranja, a drugo pitanje 

odnosi se sa  potpisanim ugovorima prema vrsti da li je rad  ili snabdevanje u upoređivanje sa 

prethodnom godinom imamo  smanjenje  snabdevanja sa 119. na 159 miliona, usluge  imamo u istom 

stepenu,  imamo povećanje na nivo poslova negde oko 67. miliona imamo povećanje nabavke za 

poslove za koje smatram da je dobar  inkubator zemlje. Struktura vrednosti potpisanih ugovora tokom 

2017 prema vrsti nabavke, sa 66%  nabavke u auto putu  su poslovi, 24% su snabdevanja i 8% su usluge 

za auto put, dok bez autoputa ovaj vrednost se menja sa 52% poslova, 34% snabdevanja i 8% usluge. 

Vrednost potpisanih ugovora prema procedurama nabavke je   400 miliona su procesirani sa otvorenom 

procedurom,  3. miliona sa ograničenom procedurom što znači da svi inkubatori su pozitivni u 

procentualnom pogledu 87%, procedura pregovaranja bez objavljivanja obaveštenja ugovora je 9.12% 

koja se okvalifikuje kao visoka. Ukupno  aneks ugovora  za 2017 je  3.948.000 € znači nizak nivo  

korišćenja dodatnih poslova. Prema vremenskom roku nabavka proizilazi  da su smanjeni rokovi imamo  

veoma dobar  indikator jer 95% procedure nabavke na Kosovu su  vođene na  normalan vremenski rok 

dok 4.9% ima skraćenje rokova. Imamo opadanje ponuđača u upoređenju sa 2016. godinom. Što se tiče 

aktivnosti  i radu  iz prethodne godine doneli smo još dva pravilnika  jednog  za proceduru  izdavanja  

certifikata, takođe doneli smo  akt sa 6. tumačenja kojeg smo objavili na veb stranici sa ciljem 

razjašnjena člana 9.4 Finansijskog izveštaja za 2017. god.   gde smo imali ukupno 307,799 € za plate i 

dnevnice, 117.000 € robe i usluge, komunalije  5,000 €. Stepen realizacije ovog budžeta  ukupno je  

81.56% gde imamo zastoj realizacije budžeta  kod  dve pozicije za plate i dnevnice jer nismo uspeli  da 

regrutujemo  kada smo objavili konkurs  negde oko 4. puta zbog  niskih plata nama su došli početnici IT 

koji nisu izrazili spremnost  mada  smo 4. puta objavili konkurs ali hoću spomenuti činjenicu  kada bi 

imali mogućnosti da povećamo platu za  ovu poziciju  kao i bio jedan deo  što je zakašnjenja isplata 
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zbog toga što ugovor za RKJN-a   AQF –a, konkretno je imala zakašnjenja  i to je uticalo na smanjivanje 
ovog stepena. 

Predsednik  -  reč je dao odmah predstavniku Nacionalne Kancelarije revizije  konkretno g.-đi Emine i 

g. Ramadan Gashi da predstavljaju  izveštaja za  RKJN-a.  

Emine Fazliu – nacionalna kancelarija nabavke je objavila izveštaj finansijskih pregleda za 2017. 

godinu,  mišljenje koje smo dali mi za ove  preglede je  ne modifikovano mišljenje što znači da pregledi 

predstavljaju  sasvim  istinit  pogled u  svim materijalnim aspektima. RKJN-a   realizovala budžet koji 

nije potpuno zadovoljan znači 82% ukoliko  počnemo iz ekonomskih kategorija imamo suficit sredstava 

kod kategorija plata i dnevnica od  60.000 € koji je uticao  da čitava realizacija budžeta  bude  niža, 

takođe i kod robe i usluge  imamo kao rezultat ne  realizaciju ugovora za održavanje  elektronske 

proizvode i ova  ne realizacija je uticalo da izvršenje budžeta bude  77%,  dok kod kapitalnih investicija 

imamo budžet koji je realizovan u potpunosti. Što se tiče drugog dela izveštaja mi smo dali  četiri 

preporuke  koje se povezuju sa platama i dnevnicama, menadžiranju imovine, sprovođenju  preporuka i 

izveštavanje u vezi  menadžiranja rizika, takođe  treba naglasiti  da se predsednik RKJN-a   se složio sa 

sadržinom ovog izveštaja a isti  se obavezao da će ga usvojiti. Treba naglasiti  da plan ponovnog  

delovanja je preispitao.  

Predsednik  -  možda bi bilo dobro da se primenjuje novi plan  sa preporukama iz prethodnih godina  

2015, 2016 i za ovu godinu  2017 jer nisu  ogromne primedbe ali postoje pitanja koje treba adresirati. 

Hoću postaviti  nekoliko pitanja počev od dopisa koji nije prispeo od Ministarstva Evropskih integracija 

koji govori o neusklađenosti člana 9.4, odnosno tumačenja ovog člana  sa SSP – a i koliko sam ja 

shvatio  vi ste dali mišljenje kod ministarstva  i niste se složili sa njima,  s toga hoću znati  vaša 

mišljenja po ovom pitanju? 

 

Enver Hoti -  hoću naglasiti aktuelno stanje u pogledu cena jer ovo stanje determiniše i u nedostatku 

realizacije ovih projekata iz razloga što  jeftine cene i ne prate dinamiku rada i postoje zastoji  u ovom  

pitanju, i u iste  dovedeni u situaciji gde imamo štete, s toga moje pitanje se odnosi sa činjenicom da li 

ste našli negde  penalizacije  zbog ne ostvarivanja projekata? 

 

Predsednik  - što se tiče izveštaja imam nekoliko pitanja:  Prvo se odnosi sa E-Nabavkom, hoću imati 

vašu procenu da li je transparentan  i kada će se primeniti u potpunosti elektronska nabavka? drugo 

interesuje me  kako izaberete ove 38. institucije koje vršite nadgledanje, da li izaberete na osnovu 

budžeta  ili izvršenih kršenja od njih? treće interesuje me  saradnja koje imate sa RON-om, sa 

Autoritetom  konkurencije  i zaključno sa Tužilaštvom Kosova, da li imate neki organ saradnje koji 

tretira  pitanje kršenja zakonskih procedura i na kraju  ja sam dobio jedan zahtev od  predstavnika  

Organizacija civilnog društva da u objavljivanju ugovora uvrsti se i fiskalni broj, a ne samo ime biznisa. 

Takođe interesuje me vaše stručno mišljenje  koje mere utiču na snižavanje korupcije,  elektronska  

nabavka?  

 

Safet Hoxha -  što se tiče E- nabavke mi moramo znati  da je poslednji projekat  započet  u prethodnoj 

godini i nastavljen  snažno u ovoj Vladi za instalaciju jedne  ogromne platforme i javno ističem da 

Kosovo  u oblasti nabavke je u proseku  EU-a, znači pre Slovenije,  bugarske i mnogih drugih zemalja 

jer pre dve nedelje posetili smo Rumunsku i u  jednoj konferenciji   uzeli smo  merenja koje postoje i 

izveštaja  Sigme u vezi s tim. Platforma nabavke na Kosovu je jedna šira platforma elektronske nabavke 

na Kosovu koja počinje od  pokretanja  procedure,  nabavke, procene, e-žalbe, e-licitacije, e-

menadžiranja ugovora i isplate koja u ukupno obuhvata čitav proces javne nabavke. U ovom trenutku  

imamo u aplikaciji tri modela, znači imamo e-registraciju, e- nabavku i elektronsku procenu  koja se 

može izvršiti na daljini.  
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mi smo izvršili  merenje u prethodnoj godini gde smo imali nizak stepen  nabavke a mi smo stavili  kao 

alternativno mogućnost  da  mi kao država pružamo i obuku. Naša iščekivanja verujem da će sniziti  

cenu ponude bilo u elektronskom ali i u ogovaračkom smislu, drugo će povećati poverljivosti, treće će 

biti blagovremeno realizovano i u realnom vremenu čitav proces javne nabavke. Trenutno 97% svih 

procedura  vode se putem e-nabavke, registrovani su 186 ugovorene autoritete,  6.000 ekonomskih 

operatera, broj dnevnih korisnika  14.000, 17.000 publikacije su izvršene do sada, aktuelno  50% 

aktivnosti imaju najmanje 1 elektronsku ponudu na Kosovu, dok  30% ukupnih ponuda su elektronske 

ponude. Što se tiče pitanja člana 9.4 i dileme koje su pokrenute za  korišćenje hoću razjasniti da član 9.4 

podrazumeva da javni autoritet pre nego što pokrene procedure javne nabavke treba obezbediti  da one 

nisu bolje na raspolaganju od drugih autoriteta, mi smo dobili mišljenje od jednog poznatog stručnjaka 

za ovaj član i njegovo mišljenje smo  objavili, a koji navodi  budući da Kosovo nije još član EU-a nema 

nikakvog razloga da se tretira SSP-a.  

 

Safete Hadërgjonaj –  ja imam nešto  vrlo ozbiljno pokrenuti ovde radi  očuvanja kontinuiteta 

izveštavanja od strane RKJN-a  počev od godine u godini, imamo znatna  poboljšanja u pogledu oblasti  

nabavke. Mi smo zainteresovani da što brzo koristimo elektronsku nabavku  jer pitanje nabavke  bilo je 

diskutabilno  i na neki način je uticao  i na našem imidžu prema međunarodnom faktoru. Sećam se ranija 

izveštavanja, gde  pregovarane ugovore bile sa visokim procentom  i sada vidimo da su dve kompanije 

samo Pošta i KEK, koje jedna je imala 5. miliona dok druga 10. miliona što su izvršili ne pregovaranu 

nabavku. Ali  i u prethodnoj godini  bile su dve kompanije i bilo bi dobro analizirati takva pitanja i da se 

u tom procesu vode otvorene  procedure koje su transparentne.  

Ono što hoću naglasiti  mi u Komisiji za budžet  u prethodnom periodu imali smo praksu  da proizišle 

preporuke iz Izveštaja napretka posebno u zadnjem periodu to je bio deo našeg rada, budući da imamo 

Sporazum za stabilizaciju – pridruživanju i ne samo to ali pogledaćemo i plan ekonomskih reformi  koje 

su vrlo značajne za EU i da postanu deo  našeg  plana rada kako bi pronašli najbolje moguće rešenje.  

 

Nakon završetka diskusija, predsednik je konstatovao da je Komisija jednoglasno donela sledeću:  

 

                                                                     Preporuku  

 

Preporučuje se  Skupštini da usvoji Godišnjeg izveštaja Regulativne komisije javne nabavke za 2018. 

godinu.  

 

4. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Organa razmatranja javne nabavke za 2018. godinu 

 

Predsednik – molim vas da predstavljate Godišnjeg izveštaja RON-a  

 

Blerim Dina - RON  za 2017 je primio i rešio ukupno  553 žalbi, usvojio je odluke za  161 slučajeva, 

dok  281 slučajeva je vratio  ove predmete panelu razmatranja koje pronašao  da od strane ugovorenih 

autoriteta bilo kršenja. Za  41. slučajeva je izvršeno  poništenje takvih procedura  i vratio je na ponovno 

raspisanje tendera, u 26. slučajeva  je odbio žalbe,  16. slučajeva su povučeni, 19. slučajeva    nalozi gde 

nisu sprovedene odluke izdate od RON-a.  

 

Emine Fazliu – što se tiče planiranja  i realizacije budžeta  imamo sledeće stanje, finalni budžet u 

izveštaju  sa početnim budžetom je niži za  20.000 € i to je kao rezultat  redukovanja Vladinog granta za 

projekat  Sistem upravljanja žalbi i ovo redukovanje je  izvršeno odlukom Vlade. Tokom 2017. god. 

RON-a je potrošio    292.014 € znači  89%  finalnog budžeta a na nivou izvršenja budžeta  je uticao niži 

nivo realizacije plata i dnevnica gde smo imali višak od  18.000 €. To se desilo  kao rezultat suspenzije 

dva zvaničnika tokom godine kao preduzetih disciplinskih mera i prema drugim zvaničnicima.   Niska 

realizacija je i kod robe i usluge, uprkos s tim imamo ne potrošenih sredstava iz ove kategorije oko 
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18.000 €.  Drugi deo izveštaja date su 5. preporuke koje se odnose sa platama i dnevnicama, robe 

konkretno se odnose sa  plaćanjem nameštaja i jedne neiskorišćene karte  aviona za upravljanje 

imovinom, s provođenje preporuka kao i upravljanje rizika za ove preporuke koje smo dali, predsednik 

RON-a se složio i obavezao je da će ih realizovati. 

 

Predsednik  -  vi ste tretirali preko  500 slučajeva a izrekli ste samo jednu novčanu kaznu u prethodnim 

godinama, dok u  2015. godini izrekli ste 25. novčanih kazni, s toga interesuje me da znam  šta se dešava  

ukoliko se ne sprovode, da li imate  kontakt sa tužilaštvo?   drugo se odnosi sa činjenicom jer od 2009 

postoje nekoliko  kazne a koje niste u stanju da  inkasirate, što znači  da li je u pitanju sudstvo ili gde 

stoji problem? koliko vas je  zaposlenih 22 ili 23? 

 

Enver Hoti – iz izveštaja smo informisani  da su 500 slučajeva i da su 200 slučajevi zbog kršenja 

zakona, ja sam zainteresovan da znam šta se dešava sa onim zvaničnicima  koji su  na radno mestu a 

izvršili kršenje zakona?  

 

Safete Hadërgjonaj – analizirali smo  izveštaj iz kojeg se vidi  da broj žalbi se povećava iz godine u 

godini, postavlja se pitanje da li se povećava broj žalbi jer ljudi krše zakon  ili ekonomski operateri su 

postavili svesni da treba podneti žalbu? bilo bi dobro  da vi kao institucija izvršite  istraživanje zašto se 

povećava ovaj broj. Ukoliko ste izvršili ponovnu procenu za  281. predmeta ugovorenih organa  ili 

ekonomskih operatera?  Na neki način vi ste sud  tendera, s toga imate veću odgovornost. Primetila sam 

u izveštaju  troškove  do  31.12 su  192.228.9 €  a obezbeđeni su 31.12 su 92.228,  kada se potroše  ove  

ukinu se od  kolone za  obezbeđena sredstva što je lođe obeleženo.  

 

Blerim Dina -  RON razmatra žalbu a prvo  donosi odluku u vezi s tim  ukoliko se odluka ne sprovodi  

od strane ugovarača  tada se žali ekonomski operater kod nas. Mi izdajemo  nalog  da se sprovodi odluka  

a ukoliko se ne sprovodi nalog tada mi kažnjavamo  ugovorenog autoriteta. Prihodi iz novčanih kazni se  

prelivaju u  budžetu Kosova, većina njih  se ne plaćaju  i  insistiramo da  putem  izvršitelja da se okonča 

ovo pitanje. Što se tiče zvaničnika koji su kršili zakon, mi vraćamo na ponovnu procenu i ukoliko se 

ponavlja isto kršenje mi zahtevamo od  RKJN-a da se  oduzima dozvola. Broj žalbi, zbog  nedostatka 

potrebnog osoblja nismo izvršili neko istraživanje, ali ukoliko pogledamo godišnjeg izveštaja u 2016. 

godini je povećan  ovaj broj, zakon je izmenjen.  

 

Safete Hadërgjonaj -  kada predmet ide na ponovno procenu  i komisija za ponovnu procenu 

ugovorenog autoriteta ponovo pravo daje istom operateru, da li ima pravo ponovo da se žali operater.  

 

Blerim Dina -  da, ima pravo da se žali isti operater.  

 

Predsednik  - vidim da postoji neusklađenost  između RON-a i RKJN-a tako da ostaju slučajevi kada 

zvaničnici vrše prekršaj, ja verujem da mora biti jedan organ  koji će sarađivati.  

 

Agim Sheqiri  - postoji nekoliko finansijske izveštaje koje je usvojila sama Skupština a što je vrlo teško 

raditi  sa istim, s toga hoću podneti zahtev za izmenu ovog obrasca za finansijsko izveštavanje koje je na 

ekselu.  

 

Nakon završetka ovih  diskusija, predsednik je konstatovao da je Komisija jednoglasno donela sledeću:  

 

                                                                     Preporuku  

Preporučuje se  Skupštini da usvoji Godišnjeg izveštaja organa za razmatranje nabavke za  2018. 

godinu.  
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5. Razmatranje Godišnjeg  finansijskog izveštaja  Akademije pravde za 2017. godinu  

 

Safete Hadërgjonaj – u vezi finansijskog izveštaja Akademije pravde za 2017. godinu, reč dajem vam 

kako bi ste predstavili u kratkim crtama  finansijskog izveštaja.   

 

Valon Kurtaj -  što se tiče finansijskog pogleda  Zakonom o budžetu Republike Kosova, početni budžet 

AP-a bio je   663.884 €.  AP je primila donaciju vrednosti od 16.127 €, gde su  14.400 € donacije iz 

Saveta Evrope za implementaciju projekta  SE-a preko projekta   Rufrex  koji se odnosi sa članom 10 

Evropske konvencije o ljudskim pravima. Istovremeno smo primili donaciju u vrednosti od  1.127 € iz 

donatora  GIZ za implementaciju uvodnog programa za treniranje sudije i tužilaca koji su integrisani na 

osnovu  postignutog sporazuma za pravosuđe u Briselu.  

Što se tiče završnog budžeta prema kategorijama, bio je sledeći za plate i dnevnice bio je  204.383 €, 

robe i usluge  390.668 €  od kojih  374.541 €  su iz budžeta Kosova, komunalije imali smo  12.500 € . 

 

Emine Fazliu -  NKR je objavljivala izveštaj revizije o finansijskim pregledima za  AP i da smo dobili 

ne modifikovano mišljenje  sa naglašenjem pitanja  imali smo da vrednost imovine ispod      1000 €  ne 

predstavlja činjenično stanje i to je desilo kao rezultat  jedne donacije iz EU-a za  2015. godinu koja nije 

registrovana, dok budžet do negde smo predstavili. U ovom izveštaju  imamo 5. preporuke  jedna se 

odnosi sa naglašenjem pitanja, kod kategorije plata i dodataka koja se odnosi sa isplatom porodiljskog 

odsustva, pokrivanje pozicija sa  vršiocem dužnosti,  upravljanje imovine i menadžersko izveštavanje  

rizika. Jedan od izazova kojeg smo i mi istakli u ovom izveštaju je  mali broj osoblja koji predstavlja 

poteškoće u objavljivanju zadataka i odgovornosti, valja istaći da AP je primila sadržinu izveštaja i da se 

složila  da prihvati  preporuke.   

 

Predsednik  -  institucije koje se slaže sa vašim preporukama nacionalne kancelarije, da li preduzimaju 

mere radi rešavanja istih? 

 

Emine Fazliu -  slažu se jer na osnovu dokaza radi se o kompletnim slučajeva i da imamo dokaze za 

ono što  podnosimo.  

 

Valon Kurtaj  -  preduzimaju se mere od samih institucija na osnovu nalaza za eliminisanje tokom 

iduće godine, imali smo nalaza  iz 2016. godine one su eliminisane na sistematski način i preporuke 

revizora ozbiljno i razmatraju i primenjuju.  Kao primer imamo  registraciju prijemnih aseta kao 

donacije a ovde dajemo obrazloženje i revizor je dao  zbog toga u izveštaju revizije ukoliko se pažljivo 

pročita izvršen na analitički način.  Ovde se radi kada je donator  dao nam sredstva ili asete a bila je 

politika donatora da se ne pokrije cena  vrednosti aseta a mi kada smo obavili proceduru nabavke nismo 

znali vrednost,  zahtevali smo da se vrši registracija i mi smo napisali više puta  saopštenje za donatore 

kako bi registrovali u registrima kao asete ali nismo mogli. Sada kao solucija nemamo drugi izbor samo 

da se konsultujemo sa revizorom  i da formiramo posebnu komisiju koja će dati vrednost asetima i ove 

asete da se registruju  sa vrednostima koje su približne na tržištu. Što se tiče rizika mi smo imali listu 

rizika, međutim u izveštavanju mi smo podneli  u izveštaju unutar menadžmenta izveštavamo  za to, ali 

ove godine budući da je bio zahtev revizora da bude specifičan izveštaj  za to kako bi revizor imao 

pristup. 

 

Predsednik  -  Koliko zgrade imate sa kirijom i koliko plaćate za kiriju? 

 

Valon Kurtaj -  imamo jednu zgradu   75.000 €, gde smo smestili  25 radnika imamo salu za treniranje. 
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Safete Hadërgjonaj -  i ovi imaju isti izveštaj kao i prethodna institucija, troškovi  i obezbeđena 

sredstva imaju  isti iznos, sredstva koja se obezbeđuju kada se potroše ukinu se od te stavke i nije dobro 

da figurišu  u koloni tabela  4. b. 

 

Nakon završetka diskusije, predsednik je konstatovao da je Komisija jednoglasno donela sledeću:  

 

                                                                     Preporuku  

 

Preporučuje se Skupštini, da usvoji Godišnjeg finansijskog izveštaja Akademije pravde za 2017. godinu.  

 

6. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-009 o posredovanju i amandmana Funkcionalne 

komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitet Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije 

protiv korupcije  

 

Predsednik  -   na osnovu mišljenja Ministarstva finansija, Nacrt zakona ne sadrži dodatne budžetske 

implikacije. Takođe ni amandmani Funkcionalne komisije  ne sadrže dodatne budžetske implikacije.  

 

Nakon datih objašnjenja, predsednik je konstatovao da je Komisija jednoglasno donela sledeću:  

 

                                                                     Preporuku  

 

Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-009 o posredovanju i amandmana Funkcionalne komisije za 

zakonodavstvo, mandate, imunitet Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv korupcije, ne 

sadrže dodatne budžetske implikacije  

 

7. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-027 o rudnicima i mineralima  i amandmanima 

Funkcionalne komisije  za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i ruralni 

razvoj 

 

Predsednik  -   na osnovu mišljenja Ministarstvo finansija, Nacrt zakona sadrži dodatne budžetske 

implikacije. Dodatne finansijske implikacije odnose sa novim zapošljavanjima. Članom  58.3 je 

utvrđeno da plate i dodatke osoblja  NKRM-a, određuje bord, imajući u vidu nivo plata sektora  koja se 

uređuju. Što se tiče amandmana Funkcionalne komisije, amandman 28 kojim je preformulisan član 45.1 

je utvrđeno da prikupljene mineralne rente od  NKRM-a su ukupni prihodi Republike Kosova, 20% ove 

rente  priliva se iz centralnog budžeta u budžetu opštine gde se vode mineralne aktivnosti, namenjene na 

specifičan način za razvoj zajednice u oblasti zaštite sredine, infrastrukture, sporta, zdravlja i 

obrazovanja.  

 

Predlažem da izmenimo stav 3. člana 58. koji glasi:    

 

3. Plate i dodatke osoblja NKRM-a, utvrđuju se u saglasnosti sa zakonodavstvom za civilnu službu.  

 

Takođe u cilju specifikacije prihoda koji se realizuju u NKRM o budžetskim planiranjima da se 

prelivaju u budžetu Kosova, u članu 59, posle stava 1.  dodati novog stava 2, tekstom koji glasi:  

 

2.  Prikupljeni prihodi  od NKRM-a u obliku taksi,  licencija i drugih tarifa, na osnovu stava 1. ovog 

člana, koje su namenjene budžetskim planiranjima NKRM-a, prelivaju se u  budžetu Republike Kosova.  
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Dok, preporučujemo da se briše amandman 28. Funkcionalne komisije i da ostane tekst kao u Nacrtu 

zakona i amandman 29 predložen od  Parlamentarne grupe Srpska lista.  

 

Nakon datih objašnjenja, predsednik je konstatovao da je Komisija jednoglasno donela sledeću:  

 

                                                                     Preporuku  

 

1. Nacrt zakona br.  06/L-027 o rudnicima i mineralima, sadrži  dodatne budžetske implikacije.  

 

2. Komisija za budžet i finansije, predlaže  amandmane na Nacrt  zakona br.  06/L-027 o rudnicima 

i mineralima, i to:  

 

Amandman  1 

 

Član  58, stav 3, menja se i glasi: 

 

3. Plate i dodatke osoblja NKRM-a, određuju se u saglasnosti sa Zakonom o civilnoj službi 

Republike Kosova i  Zakonom  o platama civilnih službenika.  

 

Amandman  2 

 

            Član  59, posle stava 1. dodaje se novi stav 2., tekstom koji glasi:   

 

2.  Prikupljeni  prihodi od NKRM-a, u obliku taksi, licencija i drugih tarifa, na osnovu stava 1. 

ovog člana, koje prekoračuju budžetska planiranja NKRM-a, prelivaju se u  Budžetu Republike 

Kosova. 

      

3. Komisija za budžet i finansije, u cilju usklađivanja amandmana 1. predloženom u ovom 

izveštaju, preporučuje Funkcionalnoj komisiji, da  menja članove Nacrta zakona kako bi status i 

regulisanje radnog odnosa zaposlenih  u NKRM, da se vrši u skladu sa zakonodavstvom o 

civilnoj službi.  

 

4. Predloženi amandmani Funkcionalne komisije za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, 

industriju i regionalni razvoj o Nacrtu zakona br.  06/L-027  o rudnicima i mineralima i 

predloženi amandmani  Parlamentarne grupe Srpska lista, ne sadrže dodatne budžetske 

implikacije, izuzev amandmana 28 i amandmana 29.  

 

Komisija za budžet i finansije, preporučila da se briše amandman 28 i da ostane tekst kao u Nacrtu 

zakona, i da se briše amandman 29. koje predložen od Parlamentarne grupe Srpska lista.  

 

Sednica je završena u  12:30 časova 

Pripremila: 

Jedinica za podršku komisije  
 

                                         Predsednik  Komisije,  

 

                                         -------------------------- 

                                                            Lumir Abdixhiku          


